
 
 
Aan de Voorzitter van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
Middelburg, 10 januari 2020 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft aanpassing van de op 9 januari 2020 ingediende schriftelijke vragen ex art. 44 van het 
RvO Provinciale Staten van Zeeland jo. art. 151 lid 1 PW van het Statenlid Bos, Forum voor 
Democratie (FVD) inzake de positie van ‘Vlissingen’ binnen North Sea Port.  
 
Hierbij verzoek ik u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde Staten 
van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
Toelichting: Vragen n.a.v. het op 8 januari 2020 door Omroep Zeeland uitgestraalde vraaggesprek 
met de Vlissingse wethouder De Jonge over de positie van de Vlissingse haven binnen North Sea 
Port.  
 
Vragen: 
 
1. Hebben Gedeputeerde Staten kennis genomen van onderstaande vraaggesprek 
https://www.omroepzeeland.nl/nieuws/117406/Vlissingse-havens-hangen-er-soms-maar-een-
beetje-bij waarin de Vlissingse wethouder John de Jonge uitspraken doet over de positie van 
‘Vlissingen’ binnen North Sea Port?   
2. Waren Gedeputeerde Staten reeds eerder op de hoogte van het gegeven dat het College van 
Burgemeester en Wethouders van Vlissingen deze zienswijze heeft? 
3. Delen Gedeputeerde Staten de zienswijze van het Vlissingse college over het “er maar een 
beetje bijhangen van Vlissingen”? Zo ja, kunt u dit dan toelichten? Zo neen, kunt u dit dan 
toelichten?  
4. Kennen Gedeputeerde Staten de zienswijze van de Gemeente Borsele, die andere 
aandeelhouder van het Havenbedrijf North Sea Port benoorden de Westerschelde, aangaande 
voornoemde problematiek? Zo neen, zou u dan bereid zijn dit na te vragen bij het College van 
Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Borsele en uw bevindingen hiervan willen delen 
met Provinciale Staten? 
5. Delen Gedeputeerde Staten de mening van het College van Burgemeester en Wethouders van 
Vlissingen dat ‘de (Vlaamse) politiek’ een te grote vinger in de pap heeft bij North Sea Port? Zo 
neen, waarom niet?  
6. De Vlissingse wethouder geeft ook aan dat de sleutelposities binnen North Sea Port nu 
voornamelijk door Vlamingen bezet zijn? Klopt dit? En, zo ja, deelt u dan de zorgen die door de 
Vlissingse wethouder zijn geuit hierover? En mocht u die zorgen niet delen, waarom dan wel niet?  
7. Kunt u aangeven wat de nationaliteit is van de functionarissen die een functie hebben als 
bestuurder of als ‘managementslid’ of medewerkers die anderszins een grote rol hebben bij het tot 
stand komen en uitvoeren van de strategie van het havenbedrijf? 
8. Tenslotte vragen wij u aan Provinciale Staten een overzicht te geven van de verdeling naar 
nationaliteit (Nederlandse, Belgisch, anders) van het totale personeelsbestand van het havenbedrijf 
North Sea Port?   
 
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
BOS Martin. 
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